
Bærekraftstrategi for Lyn 
 
Bakgrunn 
FNs bærekraftsmål er verdens felles arbeidsplan for å utrydde fattigdom, bekjempe 
ulikhet og stoppe klimaendringene innen 2030. For Lyn er ikke dette bare globale 
målsetninger, noe som gjelder andre, men noe som også vi som fotballklubb har et 
ansvar for å gjøre vårt for å oppfylle. 
 
Det å bidra til å nå bærekraftsmålene er i tråd med våre verdier Mot, Utvikling og 
Respekt. Mot til å si nei til diskriminering, rasisme, mobbing og rusmidler. Vi skal tilby 
like god utvikling uavhengig av kjønn og etnisitet. Respekt for med- og motspillere, 
trenere, dommere, støttespillere og foresatte. 
 
Vi skal skape trygge rammer der vi tar vare på hverandre. 
 
Strategi 
Vi skal være en klubb som tilbyr like muligheter uavhengig kjønn, etnisitet, 
funksjonsevne, legning eller økonomisk bakgrunn. Lyn skal også ta ansvar for klima og 
miljø. Samtidig vil det også være slik alle verken skal eller kan behandles likt.  
 
Tre satsingsområder 
Vi har tatt utgangspunkt i to hovedsatsningsområder.  
 
1 – Fotball for alle:  
Alle skal tilbys like muligheter uavhengig av kjønn, legning, etnisitet og funksjonsevne. 
 
Tiltak: 
- Lik rekruttering for begge kjønn 
- Tilby samme utviklingsstruktur på gutte- og jentesiden 
- Aktivt nei til diskriminering og mobbing 
 
2 – Klima og miljø 
Klima og miljøutfordringen verden står ovenfor er enorm. Fotballen generelt og Lyn 
spesielt er nødt til å være sitt ansvar bevisst. 
 
Tiltak: 
- Oppfordre ansatte, medlemmer og publikummere til å benytte seg av kollektivt til 
kamper og treninger 
- Gjennom å tilby færre parkeringsplasser rundt vårt anlegg på Kringsjå, tvinger vi folk til 
å ta mer kollektivt 
- Tydelig sortering og avfallshånderting ved cuper, turneringer og hjemmekamper 
- Begrense matsvinn på cuper, fotballskoler og damelagskamper  
- Ikke bestille mer enn nødvendig fra leverandører. F.eks. treningstøy, baller, etc. 
- Fange opp granulat som kommer på avveie, rense dette og ta det tilbake på banene 
- Jobbe aktivt for å ha gode granulatfangere på alle våre baner 
- Øvrig vil vi forholde oss til NFFs og myndighetenes anbefalinger vedørende drift av 
kunstgressbaner 


